
 1 

 

                      Protokół Nr XV/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 31 marca 2025r. 

Ad pkt 1 

Otwarcie obrad. 

Piętnastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 31 marca 2025r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram piętnastą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych, iż w związku ze zmianami 

podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady Miejskiej odbywa 

się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad pkt 2 

Przedłożenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr XII/2025, Nr XIII/2025 i Nr XIV/2025 z sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji. 

4. Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w gminie Opoczno  

w roku 2024. 

5. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  

za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2024 rok. 
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8. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań.  

9. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji, 

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

położonej w m. Opocznie obr. 20 przy ul. Błonie, 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, 

g) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie 

w trybie bezprzetargowym, 

h) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,  

i) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody,  

j) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2025”, 

k) przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Opoczno na lata 2025-2029", 

l) wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej na terenie gminy Opoczno.  

12. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Wiesław Wołkiewicz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – złożył wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na realizacji pkt. 11 k  Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Opoczno na lata 2025 – 2029” jako pkt. 4 porządku obrad. Pozostałe punkty zmienią 

automatycznie swoją numerację.  

  Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegającej na realizacji pkt. 11 k  Podjęcie 

uchwały w sprawie: przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Opoczno na lata 2025 – 2029” jako pkt. 4 porządku obrad. Pozostałe punkty 

zmienią automatycznie swoją numerację.  

Rada Miejska głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na realizacji pkt. 11k Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 



 3 

 

Opoczno na lata 2025 – 2029” jako pkt. 4 porządku obrad. Pozostałe punkty zmienią 

automatycznie swoją numerację.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołów Nr XII/2025, Nr XIII/2025 i Nr XIV/2025 z sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Opoczno na lata 2025-2029", 

5. Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w gminie Opoczno  

w roku 2024. 

6. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  

za 2024 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2024 rok. 

9. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań.  

10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 

niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu  

i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji, 

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej 

w m. Opocznie obr. 20 przy ul. Błonie, 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, 

g) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie w 

trybie bezprzetargowym, 

h) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,  

i) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody,  

j) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2025”, 

k) wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej na terenie gminy Opoczno.  

13. Zamknięcie obrad. 

 



 4 

 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Ad pkt 3  

Przyjęcie protokołów Nr XII/2025, Nr XIII/2025 i Nr XIV/2025 z sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie IX kadencji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokoły były wyłożone do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również zostały 

udostępnione radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XII sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 20 stycznia 2025r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej 

w Opocznie IX kadencji z dnia 20 stycznia 2025r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad XII 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z 20 stycznia 2025r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XIII sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 28 stycznia 2025r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XIII sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie IX kadencji z dnia 28 stycznia 2025r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad XIII 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z 28 stycznia 2025r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XIV sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 18 lutego 2025r. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XIV sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie IX kadencji z dnia 18 lutego 2025r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad XIV 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z 18 lutego 2025r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
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Ad pkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Opoczno na lata 2025 – 2029”. 

Radosław Cyran – Instytut Gospodarki Nieruchomościami w Katowicach – przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Dyr. Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Monika 

Wojciechowska, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk, radna Beata Wiktorowicz, radny Jakub 

Biernacki, Pan Radosław Cyran, radna Anna Zięba.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

 Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 2 podjęła uchwałę                                       

Nr XV/126/2025 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Opoczno na lata 2025 – 2029”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad pkt 5 

Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w Gminie Opoczno 

w roku 2024.  

Małgorzata Pantak – z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy – przedstawiła informację, 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 6 

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024.  

Natalia Marusik – Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Rada Miejska zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Miejską 

Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Opocznie. Materiał stanowi załącznik 

nr 5a do protokołu.  
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 7 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za 2024 rok.  

Natalia Marusik – Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 8 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu za 2024 rok. 

Andrzej Mazur – Dyrektor Wydz. Sportu i Rekreacji – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, radny Jakub Biernacki, radna Jolanta Łuczka – 

Nita, radny Andrzej Pacan, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk,  Burmistrz 

Michał Konecki, Dyr. Wydz. SiR Andrzej Mazur. 

Jolanta Łuczka – Nita – radna - prosi, aby laureatów sportowych zapraszać na obrady sesji Rady 

Miejskiej. 

Andrzej Pacan – radny - prosi, aby na podsumowanie Roku Sportowego zapraszać dyrektorów 

szkół z miejscowości wiejskich. 

Jakub Biernacki – radny - prosi o udostępnienie wykazu osób, które otrzymały stypendia 

sportowe (na jaką kwotę oraz w jakiej dziedzinie sportowej). 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 9 

Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 

potrzeby związane z realizacją zadań.  
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Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Opocznie – przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radna Ewa Róg, Dyr. MGOPS Elżbieta 

Matyśkiewicz. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

W następnej kolejności omówiono połączone punkty 10 i 11 tj. „Sprawozdanie 

Burmistrza z działalności międzysesyjnej” oraz „Zapytania i wolne wnioski”. 

Ad pkt 10 i 11 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Zapytania i wolne wnioski.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie za okres od dnia 24 stycznia 

2025r. do dnia 26 marca 2025r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik 8 do protokołu. 

Uzupełnienie do sprawozdania stanowi załącznik 8a do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Anna Zięba – radna – zapytała na jakim etapie jest modernizacja świetlicy wiejskiej w Ziębowie 

oraz  czy jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych na ten cel. Zwróciła się z prośbą o 

pilną naprawę dachu w tej świetlicy.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki oraz Skarbnik Gminy Beata Pawlik. 

 

Beata Wiktorowicz – radna: 

- podziękowała za przychylenie się do wniosków Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska oraz Przestrzegania Prawa w sprawie uruchomienia dodatkowego dnia odbioru 

odpadów wielkogabarytowych w PSZOK jak również odbioru tekstyliów przy okazji  odbioru 

wielkogabarytów. Uważa, że należy kontynuować te praktykę w przyszłości; 

- prosi o podjęcie działań mających na celu ograniczenie parkowania aut na ul. Partyzantów po 

stronie domów jednorodzinnych (część ulicy powyżej ul. Świerkowej). Mieszkańcy skarżą się, 

iż często zastawiane są im wjazdy na posesje; 

- prosi o ustawienie stojaka na rowery przy miasteczku rowerowym na os. Ustronie; 

- prosi, aby sprawdzić umowy z firmami, które zarządzają kontenerami na odzież znajdującymi 

się na terenie gminy. Często wokół kontenerów panuje nieporządek, a firmy nie odbierają 

regularnie odzieży.  
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki. 

 

 

Jakub Biernacki – radny: 

- zapytał, czy zagrożona jest wypłata wynagrodzeń dla nauczycieli oraz pracowników urzędu 

oraz podległych spółek w kontekście złej kondycji finansowej gminy oraz na jakim etapie jest 

wypłata nagród z zeszłego roku dla nauczycieli; 

- poruszył temat najmu lokali znajdujących się nad zalewem. Zapytał, jakie są warunki najmu 

w tym roku; 

- zapytał, czy zalew będzie w tym roku wykorzystany jako kąpielisko; 

- poruszy temat prowadzenia schroniska przez stowarzyszenie. Zapytał, czy kwota 488 tys. zł 

jest adekwatna do zadań jakie wykonuje stowarzyszenie. Uważa, że umowy należy podpisywać 

na dłuższy okres czasu; 

- prosi o szczegółowe informacje dotyczące programu „Zielona energia dla regionu 

opoczyńskiego”; 

- prosi o przygotowanie informacji przez Wydział Gospodarki Nieruchomościami na temat 

struktury własności gruntów na terenie pomiędzy SP Nr 1 a Szpitalem Powiatowym; 

- zapytał, jakie są plany co do docelowego miejsca targu odbywającego się w czwartki; 

- prosi, aby w sprawozdaniu Burmistrza z działalności międzysesyjnej przy umowach, które 

były podpisywane w okresie sprawozdawczym, umieszczać również wykonawcę danego 

zadania; 

- zwrócił uwagę na konieczność wyższych wynagrodzeń dla ratowników nad zalewem podczas 

sezonu kąpielowego, jak również zapewnienia im godnych warunków pracy (ochrona przed 

słońcem). 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, Dyr. 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska, Dyr. Wydz. Sportu  

i Rekreacji Andrzej Mazur, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

  

Barbara Wacławiak – radna: 

- w imieniu mieszkańców ul. Partyzantów (domki jednorodzinne) prosi o ustawienie znaku jaki 

znajduje się vis-a-vis przedszkola „Tygrysek”.  

- ponawia prośbę o uprzątniecie terenu przy sklepie Biedronka na ul. Piotrkowskiej; 

- zwróciła się z prośbą, aby ZGM odmalował urządzenia na administrowanych przez siebie 

placach zabaw; 

- poinformowała, iż za Kościołem Podwyższenia Krzyża Świętego na wysokości budynków 

handlowych (apteka, weterynarz, sklep odzieżowy) ze słupa energetycznego zwisają kable  

stwarzające niebezpieczeństwo. Prosi o pilną interwencję w tej sprawie; 

- prosi o wyłożenie kostką terenu przed budynkiem mieszkalnym na ul. Limanowskiego 3; 

- prosi o umieszczenie na stronach internetowych Gminy Opoczno numeru telefonu pod którym 

w weekendy oraz święta można zgłaszać przypadki rannych zwierząt. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk.  
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Krzysztof Grabski – radny: 

- poinformował o liczbie uczniów z miejscowości wiejskich uczęszczających do szkół 

miejskich. Uważa, że Gmina mogłaby zaoszczędzić 5 mln zł. gdyby te dzieci uczyły się w 

szkołach wiejskich oraz gdyby wszystkie dzieci z niepełnosprawnościami uczyły się w jednej 

szkole, która jest przystosowana do tych celów; 

- zapytał, dlaczego pracownicy biblioteki nie otrzymują 13-stej pensji podobnie jak pracownicy 

Urzędu Miejskiego; 

- zapytał, czy Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Opocznie brał udział w przetargu na 

wymianę oświetlenia na terenie gminy oraz dlaczego tak późno przetarg został ogłoszony; 

- w imieniu mieszkańców zapytał, kiedy czwartkowy targ wróci na poprzednie miejsce 

handlowe. 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Burmistrz Michał Konecki, Prezes 

ZGM Zbigniew Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

 

Alicja Szczepaniak – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej: 

- podziękowała Burmistrzowi oraz pracownikom Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych za 

przychylność oraz wsparcie przy składaniu wniosku o dofinansowanie budowy placu zabaw, 

który ma powstać przy Przedszkolu nr 6 w Opocznie. 

 

Sławomir Róg – radny: 

- zapytał, jakie zostaną podjęte inicjatywy w przyszłości w ramach Gminnego Programu 

Rewitalizacji; 

- zapytał, czy zakup oleju opałowego do szkół jest w ramach subwencji oświatowej, czy są to 

środki własne gminy; 

- prosi, aby podczas tegorocznych obchodów Dni Opoczna uczcić jubileusz Tysiąclecia 

Królestwa Polskiego; 

- prosi, aby zwrócić się z apelem do Wojewody, Premiera i innych instytucji nadrzędnych  

z prośbą o pomoc w trudnej sytuacji finansowej szkolnictwa, a także zapraszać Kuratora 

Oświaty na wszystkie spotkania w sprawie sieci szkół; 

- ponawia prośbę o umieszczenie tablicy upamiętniającej Romana Dmowskiego na jednej z 

elewacji budynku należącego do gminy. 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Dyr. CUW 

GO Waldemar Plewa, Dyr. Biblioteki Publicznej Jerzy Misiurski.  

 

Andrzej Rożenek – radny: 

- zgłosił konieczność wymiany nasadzeń przy małej obwodnicy (obecne uschły).  

Odpowiedzi udzielił Z- ca Burmistrza Jan Zięba. 

 

Tomasz Łuczkowski – radny: 

- zapytał na jakim etapie jest budowa dodatkowego boiska przy al. Sportowej o nawierzchni 

sztucznej; 

- zapytał, jakie są dalsze plany na rozwój ścieżek rowerowych na terenie gminy, skąd można 

pozyskać środki na ten cel oraz gdzie mogłyby powstać; 
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- przyłączył się do apelu o uporządkowanie terenów wokół pojemników na tekstylia oraz 

podjęcie działań, które mogłyby rozwiązać tą kwestię na przyszłość; 

- poruszył temat czwartkowego targu, który odbywa się obecnie przy ZSS Nr 1. Wyraził 

nadzieję, że wróci do swojej starej lokalizacji, gdyż obecnie stwarza duże utrudnienia dla 

rodziców odwożących dzieci do szkoły;  

 Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek.  

 

Jolanta Łuczka – Nita - radna: 

- zapytała na jakim etapie jest remont ul. Inowłodzkiej. 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  

 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

- zapytał, kiedy zostanie oddany do użytku nowy most przy al. Sportowej; 

- prosi o naprawę ubytków w drodze prowadzącej w kierunku Mroczkowa Dużego.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Michał Konecki.  

 

W dalszym toku dyskusji głos zabrał mieszkaniec Opoczna reprezentujący 

Stowarzyszenie „WyGramy Opoczno” Krystian Kuligowski. Poruszył temat organizacji 

koncertu, który miał odbyć się w Miejskim Domu Kultury. 

W dyskusji głos zabrali: Burmistrz Michał Konecki, radny Jakub Biernacki, radna Anna 

Zięba, radny Tadeusz Brola, radna Jolanta Łuczka – Nita, radny Krzysztof Grabski, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, radny Sławomir Róg, radny Andrzej 

Rożenek, radny Łukasz Konecki, radny Tomasz Łuczkowski, radna Beata Wiktorowicz, radny 

Tomasz Kopera, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Przewodniczący Ray Miejskiej Dariusz 

Kołodziejczyk.  

Następnie Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwę. 

Po przerwie. 

Ad pkt 12 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji; 

Natalia Marusik – Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Tomasz Łuczkowski, radna Beata 

Wiktorowicz, radny Krzysztof Grabski, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, Dyr. Wydz. ZiSS Natalia 

Marusik – Krzysztofik.  
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Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XV/127/2025 w sprawie przekazania środków finansowych dla policji. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025-2043; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką z dnia 

31.03.2025r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XV/128/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 

2025-2043. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką z dnia 

31.03.2025r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Pawlik, radny Tomasz Kopera, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, 

Skarbnik Gminy Beata Pawlik.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 2 podjęła uchwałę  

Nr XV/129/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały.  
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 20, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XV/130/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu 

 i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

e) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

położonej w m. Opocznie obr. 20 przy ul. Błonie, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Burmistrz Michał Konecki, Dyr. Wydz. GN 

Marzanna Wojciechowska, radna Barbara Wacławiak, radny Krzysztof Grabski, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wiesław Wołkiewicz, radna Anna Zięba,  Z-ca 

Burmistrza Jan Zięba. 

 Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 2, wstrz. – 2 podjęła uchwałę  

Nr XV/131/2025 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości położonej w m. Opocznie obr. 20 przy ul. Błonie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 13, przeciw – 2, wstrz. – 5 podjęła uchwałę  

Nr XV/132/2025 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

g) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na 

zbycie w trybie bezprzetargowym, 

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 2 podjęła uchwałę  

Nr XV/133/2025 w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz 

wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

h) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali:  radny Jakub Biernacki, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja 

Szczepaniak, Dyr. Wydz. GN Marzanna Wojciechowska.   

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XV/134/2025 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 

gruntowej na czas nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

i) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody,  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji głos zabrali:  radny Jakub Biernacki, radny Andrzej Rożenek, radna Beata 

Wiktorowicz, Radca Prawny Sylwia Stępień – Adamczyk. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 6, przeciw – 12, wstrz. – 1 nie podjęła uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

j) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2025”, 

Monika Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła projekt uchwały z autopoprawką z dnia 31.03.2025r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Krzysztof Grabski, radny Andrzej 

Pacan, radna Barbara Wacławiak, Dyr. Wydz. GKiM Monika Wojciechowska.  

Barbara Wacławiak – radna - prosi o umieszczenie na stronach internetowych Gminy Opoczno 

numeru telefonu pod którym w weekendy oraz święta można zgłaszać przypadki rannych 

zwierząt. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 1, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XV/135/2025 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2025”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

k) wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej na terenie gminy Opoczno.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.   

Rada Miejska głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrz. – 0 podjęła uchwałę  

Nr XV/136/2025 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego przy drodze powiatowej na terenie gminy Opoczno.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad pkt 13 

Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

wszystkim obecnym za udział i zamknął XV sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając 

stosowną formułę: „Zamykam piętnastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 11.00, godz. zamknięcia sesji 20.40. 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 14 kwietnia 2025r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on –line na kanale YouTube Gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

             Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 


